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Obec Lutín

Školní 203, 783 49 Lutín
tel.č.: 585 944 323 | e-mail: e-podatelna.ou@lutin.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 7 Zastupitelstva obce Lutín
konané dne 19. 6. 2023 v Aule ZŠ Lutín od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18.02 - 20.40 hod.
Přítomno: 14 členů ZO dle přiložené prezenční listiny, Ing. Miroslav Brhel, 1 host dle

přiložené prezenční listiny
Omluveni: Ing. Rostislav Pavlíček, Antonín Dozrál (bod 1 - 3)
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jakub Chrást
Zapisovatel*: Eva Sedláčková
Ověřovatelé zápisu: Gabriela Bábková, Ing. Radek Navrátil
Zpravodaj: Mgr. Lenka Soušková

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Jednání zahájil starosta obce Ing. Jakub Chrást v 18.02 hod.

Starosta obce Ing. J. Chrást konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, informace o konání byla zveřejněna
na úřední desce Obecního úřadu Lutín a na internetových stránkách www.lutin.cz, a to nejméně sedm dní
přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomno 13 členů zastupitelstva obce, zastupitelstvo je
tedy usnášeníschopné.
Zápis z minulého 6. zasedání zastupitelstva obce byl vyložen na obecním úřadě, a protože k němu nebyly
vzneseny žádné námitky, můžeme ho považovat za schválený.

Program jednání – starosta seznámil přítomné s programem jednání ZO, upřesnil bod Různé: Oslavy 790 let
od první zmínky o obci a Cyklostezka Třebčín – Kaple a dále na Prostějov.
 

Program jednání:

  1. Zahájení.
  2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu.
  3. Kontrola usnesení z 6. zasedání ZO.
  4. Rozpočtová opatření Obce Lutín.
  5. Vývoj rozpočtu obce na rok 2023.
  6. Plnění Plánu investičních akcí, významných oprav a pořízení majetku.
  7. Bezúročná zápůjčka pro společnost v majetku obce.
  8. Sociální fond Obce Lutín – zásady tvorby a využití.
  9. Bezúplatný převod pozemků do majetku obce.
10. Spolek Odpady Olomouckého kraje, z.s. – mimořádný členský příspěvek.
11. Nová vizuální identita obce.
12. Různé:
      12.1 Oslavy 790 let od první zmínky o obci
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      12.2 Cyklostezka Třebčín – Kaple a dále na Prostějov.

13. Diskuze a závěr.
     

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje program 7. zasedání zastupitelstva obce v upřesněném znění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/7Z/2023 bylo schváleno.

2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu

Starosta obce navrhl  do funkce zpravodaje Mgr.  Lenku Souškovou a do funkce ověřovatelů zápisu paní
Gabrielu Bábkovou a Ing. Radka Navrátila.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  volí  do  funkce  zpravodaje  7.  zasedání  zastupitelstva  obce  Mgr.  Lenku
Souškovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/7Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín volí do funkce ověřovatelů zápisu 7. zasedání zastupitelstva obce paní Gabrielu
Bábkovou a Ing. Radka Navrátila.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/7Z/2023 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení z 6. zasedání ZO

Místostarosta obce Mgr. D. Kolář provedl kontrolu usnesení z 6. zasedání ZO, které se konalo dne  24. 4. 2023.

4/6Z/2023      Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí Rozpočtové opatření Obce Lutín
                      č. 1/2023.

5a/6Z/2023    Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Závěrečný účet obce Lutín za rok 2022
                      včetně zprávy o přezkoumání hospodaření obce Lutín za rok 2022 a souhlasí
                      s celoročním hospodařením bez výhrad.                    

5b/6Z/2023    Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje účetní závěrku Obce Lutín za rok 2022 dle
                      přiloženého protokolu.

6/6Z/2023     Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí informace o vývoji příjmové strany
                      rozpočtu obce na rok 2023.
                      Samostatný bod dnešního jednání.
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7/6Z/2023     Zastupitelstvo obce Lutín v souladu s ustanovením § 84 zákona o obcích
                      rozhoduje o založení společnosti s ručením omezeným jediným zakladatelem, a
                      to Obcí Lutín, a dále rozhoduje o schválení zakladatelské listiny obsahující
                      alespoň tyto základní náležitosti:
 

          firma :   SVK obce Lutín s.r.o.
          sídlo : Lutín, Školní 203, PSČ 783 49
          předmět podnikání :

                      Výroba, obchod a služby neuvedené v přílohách 1 až 3 živnostenského zákona

                      Obory činností:
                      Výroba kovových konstrukcí a kovodělných výrobků
                      Povrchové úpravy a svařování kovů a dalších materiálů
                      Výroba strojů a zařízení                           

                      Provozování vodovodů a kanalizací a úprava a rozvod vody
                     Nakládání s odpady (vyjma nebezpečných)
                     Přípravné a dokončovací stavební práce, specializované stavební činnosti
                     Zprostředkování obchodu a služeb
                     Velkoobchod a maloobchod                     
                     Nákup, prodej, správa a údržba nemovitostí
                     Poradenská a konzultační činnost, zpracování odborných studií a posudků
                     Služby v oblasti administrativní správy a služby organizačně hospodářské
                     povahy
                     Provozování tělovýchovných a sportovních zařízení a organizování sportovní činnosti
                     Poskytování technických služeb
 

         Statutárním orgánem společnosti jsou dva jednatelé :  

                     Ing. Jakub Chrást, starosta Obce Lutín,

                     Ing. Radek Navrátil, člen Rady obce Lutín  

         způsob zastupování :  Každý jednatel zastupuje společnost samostatně.
         společník : Obec Lutín, IČ: 00299189, vklad : 100.000,00 Kč,
         správce vkladu :  Ing. Jakub Chrást, starosta Obce Lutín,
         základní kapitál :  100.000,00 Kč

                     Zastupitelstvo obce Lutín tímto tedy pověřuje starostu Obce Lutín pana Ing.
                     Jakuba Chrásta k všem právním jednáním souvisejícím se založením a vznikem     
                     předmětné společnosti s ručením omezeným.   
                     Společnost byla založena, dále samostatný bod dnešního jednání.

8/6Z/2023     Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu
                     pozemku p.č. 111/11 v k. ú. Lutín, jiná plocha, ostatní plocha o výměře 1359 m2

                     mezi Obcí Lutín a Českou republikou zastoupenou Úřadem pro zastupování státu
                     ve věcech majetkových dle přílohy k zápisu.
                    Převod byl dokončen, pozemek je v majetku Obce Lutín.

9/6Z/2023    Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o
                     převodu vlastnictví k nemovitostem a nové dopravní a technické infrastruktuře   
                     v rámci projektu výstavby obchodního centra v Lutíně mezi Obcí Lutín a
                     investorem obchodní zóny společností MSF OC LUTÍN s.r.o. dle přílohy k 
                     zápisu.
                     Smlouva byla uzavřena.
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10/6Z/2023  Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje podání žádosti na investiční akci
                    „Rekonstrukce části komunikace a úprava křižovatky, Třebčín“  z dotačního
                    titulu Ministerstva pro místní rozvoj DT 117D8220A – Podpora obnovy místních          
                    komunikací. Číslo výzvy 1/2023/117D8220.
                    Žádost o dotaci byla podána, zhotovitel byl vysoutěžen, dále bod 6) dnešního
                    jednání.
 
11/6Z/2023  Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí aktuální informace o projektu
                    Cyklostezka Hněvotín – Lutín.
                    Konkrétní informace v rámci bodu investiční akce.
 
12/6Z/2023 Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí informace o neochotě majitelů prodat či
                    směnit pozemky potřebné pro projekt Cyklostezka Lutín – Olšany u Prostějova.
                    Bez nových informací, starosta ještě jednou písemně majitele osloví.

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí kontrolu usnesení z 6. zasedání zastupitelstva obce, kterou
provedl místostarosta obce Mgr. Dalibor Kolář.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/7Z/2023 bylo schváleno.

4. Rozpočtová opatření Obce Lutín

Tajemník OÚ Ing. M. Brhel okomentoval Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 2/2023, které bylo schváleno
na zasedání rady obce dne 17.4.2023.  Na příjmové straně jsou dotace, které jsme obdrželi – 700 000 Kč
na elektroauto pro TS Třebčín, druhá dotační položka z Ministerstva průmyslu a obchodu na výměnu lamp
na veř. osvětlení – 2.568 .300 Kč, vyúčtování přeložky ČEZ na kabelu u hasičské zbrojnice a přijetí pojistného
plnění (rozbitá skla na 3 zastávkách). Celkem na příjmové straně 3.324.000 Kč.  Na výdajové straně započítána
položka
700.000;  účetní transakce na veř. osvětlení; PD přeložka opt. kabelů – rekonstrukce ul. Růžová; prezenční
video z hodových oslav. Kladný rozdíl 2.560.000 Kč vstoupí do rezerv obce.
Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 3/2023 bylo schváleno na zasedání rady obce dne 10.5.2023. Na příjmové
straně – dotace od ÚP na podporu zaměstnání dlouhodobě nezaměstnaných – pracovník na úklid a dále dotace
na bibliobox, který bude umístěn před knihovnou. Celkem na příjmové straně 113.000 Kč. RO reaguje zejména
na neočekávané výdaje – VPP – pracovnice na TS; přeložka kabelu Vodafone v rámci rekonstrukce místní
komunikace Růžová;  aktualizace pasportu místních komunikací;  posudek a  administrace žádosti  o  dotaci
na FVE – ČOV; pasportizace veř. osvětlení Lutín;  připojení veř. osvětlení k ČEZ – nová lokalita v Třebčíně;
nákup antuky na tenisový kurt v Třebčíně. Záporný rozdíl příjmů a výdajů ve výši 920.000 Kč bude financován
z rezerv obce.
Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 4/2023 bylo schváleno na zasedání rady obce dne 31.5.2023. Rozpočtové
opatření  reaguje  na  neplánované  příjmy  a  výdaje  v  rozpočtu  obce.  Na  straně  příjmů průtoková  dotace
od MŠMT pro školu; dotace na pořízení hasičské cisterny;  kompenzace nákladů na bydlení od Olomouckého
kraje pro uprchlíky z Ukrajiny (obecní byt nad poštou Olomoucká 124, Lutín) a příjmy z pronájmů (pronájem
techniky)  a  pojistných  plnění  (poškození  vstupních  dveří  na  OÚ).  Celkem  na  příjmové  straně
3.607.488 Kč. Na straně výdajů: Odpady Olomouckého kraje – mimořádný členský příspěvek; kontrolní měření
svítivosti nových lamp VO; PD na fotovoltaiku a vyšší náklady na opravu dvou kanceláří na OÚ v Lutíně.
Celková hodnota na výdajové straně se rovná hodnotě na straně příjmové.
Příloha č. 1 – 3 k zápisu – jen u originálu.

18.11 hod. –  dostavil se na zasedání Antonín Dozrál
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Rozprava k bodu:
Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 2/2023
Bez rozpravy.

Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 3/2023
Bez rozpravy.

Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 4/2023
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí Rozpočtová opatření Obce Lutín č. 2/2023, 3/2023 a 4/2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/7Z/2023 bylo schváleno.

5. Vývoj rozpočtu obce na rok 2023

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Vzhledem k tomu, že jsme v polovině roku, starosta obce
odprezentoval dosavadní vývoj rozpočtu obce na rok 2023. Z hlediska daňových příjmů obce můžeme říct, že
jsou  mírně  vyšší  než  za  stejné  období  v  loňském  roce,  a  to  o  16%.  Do  konce  května  obec  obdržela
22,5 mil. Kč. V červnu pak obec obdržela ještě 4,4 mil. Kč. V této dávce již byla zahrnuta první část výplaty
daně z nemovitosti, u které bude z již známých důvodu nižší výnos než v minulém roce.
V souboru Rozpočet 2023 je vývoj rozpočtu po provedených rozpočtových opatřeních. Vzhledem k obdrženým
dotacím narostly  předpokládané příjmy oproti  schválenému rozpočtu  o  7,2  mil.  Kč,  výdaje  pak  narostly
o 6 mil.  Kč. V daném stavu by na účtech obce ke konci roku zůstalo téměř 43 mil Kč a ještě 4 mil Kč
ve Sberbank k tomu.

Příloha k zápisu č. 4-5  – jen u originálu.

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí informace o vývoji rozpočtu obce na rok 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/7Z/2023 bylo schváleno.

6. Plnění Plánu investičních akcí, významných oprav a pořízení majetku

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl, že součástí  podkladů byl Plán investičních akcí, významných oprav a
pořízení majetku v roce 2023 s komentářem o aktuálním stavu. Starosta obce podrobně okomentoval jednotlivé
akce přímo na zasedání.

V případě projektu Cyklostezka Hněvotín-Lutín bohužel nastal problém, kdy v rámci lhůty pro podání námitek
byla jedním z dodavatelů podána námitka proti výběru vítězného dodavatele. To může zásadně oddálit začátek
realizace.
Dále informoval o vývoji rozpočtu akce – rekonstrukce ul. Břízová, stavební povolení snad brzy bude, PD
je hotová a je stanoven rozpočet – v rozpočtu máme 8 mil. Kč a projektový rozpočet je asi 17,5 mil. Kč bez
DPH, tj. 21 mil. Kč s DPH. V rámci ceny je započtena kompletní výměna kanalizace, vodovod je v dobrém
stavu, dále asi 7,5 mil. Kč na odpady – to je dáno projektem a nikdy to tak nevycházelo, předpoklad je, že akce
se vysoutěží za 12-14 mil. Kč. Výběrové řízení bude zahájeno tento nebo příští týden, jde o podlimitní veř.
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zakázku a uvidíme výsledek.
Rekonstrukce soc. zázemí na Rybníčku – projektant navrhuje sociálky odstranit a vybudovat nové s napojením
na kanalizaci. Kapacitně je soc. zařízení nevyhovující při pořádání velkých akcí. Soc. zázemí bylo budováno p.
Brázdilem, budu s ním o tom jednat.
Ing. R. Navrátil – je pro realizaci nových sociálek;

Ing. R. Adler – pokud by byla možnost připojení na kanalizaci, je pro;
Ing. J. Chrást – muselo by to být řešeno tlakovkou, zkusíme se zeptat na názor p. Brázdila.
Dále starosta obce informoval o plánovaném osázení dvora na sídlišti v Lutíně zelení. Plán byl osadit pouze
zálivy, na zasedání RO jsme se domluvili po konzultaci se zahradním inženýrem, že celý dvůr bude vysázen
keři, které nebudou zasahovat do oken a do sítí a zasadí se tam stromy, které jdou tvarovat. Je zde v plánu
vysadit 3400 keříků a trvalek, 20 stromů, připravujeme výběrové řízení. Realizovat by se to mělo v průběhu
prázdnin.
Příloha č.  6  – jen u originálu.
 

18:50 – 19:13 hod. – Bc. Jan Chabičovský – opustil zasedací místnost
 

Rozprava k bodu:

G. Bábková – dotaz na chodník v parku u Neptunu – zda se bude doplňovat i veř. osvětlení do parku?
Ing. J. Chrást – uvažujeme o tom, na každou stranu by se dala jedna lampa, v rozpočtu to není, ale myslím, že
to zvládneme.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí informace o plnění Plánu investičních akcí, významných oprav
a pořízení majetku v roce 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/7Z/2023 bylo schváleno.

7. Bezúročná zápůjčka společnosti v majetku obce

Starosta  obce  Ing.  J.  Chrást  uvedl  k  bodu  následující:  Dne  24.5.2023  byla  v  souladu  s  rozhodnutím
zastupitelstva obce zapsána do obchodního rejstříku společnost  SVK obce Lutín s.r.o.  (IČ:  193 76 600).
Vzhledem k tomu, že společnost bude vodohospodářská zařízení v majetku obce provozovat až od 1.1.2024,
nebude mít do konce roku žádný finanční příjem. Prostředky však bude potřebovat už v současné době, a to
na  úhrady  za  účetnictví,  poradenství,  odbornou  osobu  nebo  např.  vybavení,  které  bude  pravděpodobně
odkupovat od stávajícího provozovatele. Za tímto účelem navrhuje starosta poskytnout společnosti bezúročnou
zápůjčku ve výši 2.000.000 Kč, která bude společností splacena ve dvou splátkách ze zisku z vodného a
stočného. Součástí podkladů byl návrh smlouvy. Dále okomentoval přípravy provozování vodohospodářského
zařízení.
Příloha k zápisu č. 7-8   – jen u originálu.

Rozprava k bodu:
Mgr. L. Soušková – udělalo ARKO Technology inventuru majetku?
Ing. J. Chrást – v úterý proběhne jednání a měli by nám sdělit harmonogram, jak nám to budou předávat,
inventuru majetku jsme urgovali.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje uzavření Smlouvy o zápůjčce mezi Obcí Lutín a společností SVK obce
Lutín s.r.o. (IČ: 79376600) dle přílohy k zápisu.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/7Z/2023 bylo schváleno.

8. Sociální fond Obce Lutín - zásady tvorby a využití

Starosta  obce  Ing.  J.  Chrást  uvedl  k  bodu následující:  Dne 30.6.2023 končí  platnost  vnitřního  předpisu
"SOCIÁLNÍ FOND OBCE LUTÍN", Zásady tvorby a použití. Tímto dokumentem se řídí čerpání z tzv. Sociálního
fondu.  Jde  o  benefity  pro  zaměstnance  obce.  I  přesto,  že  schválení  dokumentu  je  v  kompetenci  rady,
je historickou zvyklostí, že v Lutíně dokument schvaluje zastupitelstvo obce. Oproti stávajícímu dokumentu je
doplněn příspěvek na stravování na tzv. stravovací paušál a dále možnost čerpání tzv. indispozičního volna
v trvání max. 3 dnů ročně ( sick days). Stravovací paušál je navrhován na 55% z aktuální výše (153Kč) zákonem
stanoveného stravného pro pracovní cesty v rozsahu 5-12 hodin. Daňově uznatelná částka je až do 70%.  Podíl
55% by byl  hrazen z  rozpočtu  obce (35%) a  sociálního  fondu (20%).  Tři  dny  indispozičního volna  mají
dát  zaměstnanci  čas  na  domácí  uzdravení  z  viróz  a  dalších  krátkodobých  nemocí  a  dále  budou sloužit
k návštěvě lékařů, vyšetření apod. Současně je to opatření ke snížení nemocnosti zaměstnanců.
Příloha č. 9  k zápisu – jen u originálu

Rozprava k bodu:
J. Brhel, DiS. – nemám k tomu žádnou připomínku, pouze dotaz, kolik stojí oběd v ŠJ?
Mgr. L. Soušková – 75 Kč;
Ing. M. Brhel – běžná praxe jsou stravenky, ale v Lutíně není možnost se za stravenky najíst,
možnost stravování ve škol. jídelně využívalo málo pracovníků, tato možnost se nám zdá jako nediskriminační,
příspěvek je srovnatelný s obcemi našeho typu v okolí;
Mgr. L. Soušková – ve škole to máme nastaveno, že máme školní jídelnu a žádná jiná možnost pro nás není;
Ing. J. Chrást – v Sigmě je to stanoveno, buď chodí do jídelny, nebo nic nedostanou;
Mgr. L. Soušková – je to v pravidlech, pokud provozuješ závodní jídelnu, zaměstnanci nemají jinou možnost;
Ing. R. Navrátil – je to krok správným směrem na podporu stabilizace zaměstnanců;
Ing. J. Chrást – v částce, o kterou se to navyšuje, nevidím problém;
Ing. Z. Pavlík – byl jsem ve firmě, kde sick days bylo 6;
Ing. J. Chrást – řádné dovolené bylo 20?
Ing. Z. Pavlík – 25;
Ing. R. Adler – u nás ve firmě je 20 dní dovolené standard;
J. Brhel, DiS. – pokud jste spokojeni se zaměstnanci, tak je podpořte.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje vnitřní předpis "SOCIÁLNÍ FOND OBCE LUTÍN" Zásady tvorby a
použití v navrženém znění dle přílohy k zápisu. Platnost předpisu bude do 30.6.2027.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/7Z/2023 bylo schváleno.

9. Bezúplatný převod pozemků do majetku obce

Starosta obce Ing. Jakub Chrást uvedl k bodu následující: Na základě rozhodnutí zastupitelstva obce byla
Státnímu pozemkovému úřadu, který má příslušnost hospodařit s majetkem České republiky, podána žádost
o bezúplatný převod pozemku p.č. 228/10 v k.ú. Lutín, ostatní plocha, manipulační plocha (pozemek, který
přiléhá ke skeletu Sigmy, za vilou Sigmundů) a pozemku p.č. 293/17 v k.ú. Třebčín, orná půda z majetku státu
do majetku obce (pozemek, který v Třebčíně přiléhá k „domkům“ a nové lokalitě, kde se buduje). Převod je již
téměř zadministrován a chybí pouze schválení převodu zastupitelstvem obce. V územ. plánu je na pozemcích
plánovaná veř. zeleň a veřejná prospěšnost.
Příloha č.   10-11    k zápisu – jen u originálu
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Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  schvaluje  bezúplatný  převod  pozemku  p.č.  228/10  v  k.ú.  Lutín,  ostatní
plocha, manipulační plocha a pozemku p.č. 293/17 v k.ú. Třebčín, orná půda z majetku České republiky
do majetku Obce Lutín a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy o bezúplatném převodu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/7Z/2023 bylo schváleno.

10. Spolek Odpady Olomouckého kraje, z.s. - mimořádný členský příspěvek

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Obec Lutín je již od roku 2015 členem spolku Odpady
Olomouckého kraje, z.s. V roce 2019 zastupitelstvo obce rozhodlo o účasti a nepřímém majetkovém vstupu
obce do společnosti Servisní společnost odpady Olomouckého kraje, a.s. V roce 2022 zastupitelstvo vstup
potvrdilo a byly prostřednictvím spolku nakoupeny akcie této společnosti. Dále v roce 2022 zastupitelstvo obce
schválilo uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o převzetí a likvidaci odpadu mezi Obcí Lutín a společností
Servisní společnost odpady Olomouckého kraje, a.s.  IČ: 07686501), čímž jsme se zavázali,  že se budeme
účastnit projektu. 
Dne  30.5.2023  proběhla  valná  hromada  spolku,  kde  bylo  rozhodnuto,  že  všichni  členové  spolku
zaplatí mimořádný členský příspěvek ve výši 150 Kč na akcii (v našem případě 3125 akcií).  S tím bylo počítáno
a částka 469.000Kč je alokována v rozpočtu obce. Peníze budou použity na přípravu a následnou stavbu
dotřiďovacího centra v Olomouci - Chválkovicích, kterého bude obec fakticky spolumajitelem a bude se do něho
odvážet odpad z obce. Jde pouze o první část prostředků, celkově je počítáno s příspěvkem 1500Kč na akcii
v průběhu 6 let, tj. celkem 4.687.500 Kč. Starosta obce uvedl, že se stal členem správní rady spolku.
Podrobnosti o projektu lze najít na:
https://odpadyolomouckehokraje.cz/
Příloha č. 12-14 k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
RNDr.  D. Vrbová – pokud tomu dobře rozumím, nyní ty peníze dáme na stavbu toho areálu; můžeme jako obec
dát peníze na stavbu cizího areálu?
Ing. J. Chrást – my jsme akcionáři, bude z části náš, budeme těžit z jeho funkce, cena za odpad díky tomu, že to
zařízení bude existovat, by měla být nižší, než kdybychom to měli u soukromé společnosti, v čase by se nám ty
peníze měly vrátit, jde o investici do budoucna.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí s úhradou mimořádného členského příspěvku ve výši 468.750Kč spolku
Odpady  Olomouckého  kraje,  z.s.  Mimořádný  členský  příspěvek  je  první  částí  prostředků
na  spolufinancování  přípravy  a  stavby  dotřiďovacího  centra  odpadů.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/7Z/2023 bylo schváleno.

11. Nová vizuální identita obce

Starosta obce Ing. J.  Chrást uvedl k bodu následující:  Zastupitelstvo obce na svém předchozím zasedání
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souhlasilo s pořízením nové vizuální identity obce. Rada obce realizaci zadala místnímu občanu panu Zdeňku
Bednárkovi z agentury WSB. Součástí podkladů byl původní podklad zaslaný autorem, který již na začátku dal
jasné doporučení zvolit variantu č. 1. Už při prvních konzultacích, kdy jsme hledali něco, co vypovídá o Lutínu,
jsme  zdůrazňovali,  aby  se  nové  logo  neopíralo  pouze  o  pumpařskou  tradici  spojenou  se  spol.  Sigma.
Velké množství zeleně a stromů bylo zmiňováno jako velká přednost Lutína.
Rada obce se absolutně ztotožnila s názorem autora a varianta č. 1 pro ni byla jednoznačnou volbou. Autor
připravil  podklad pro představení  návrhu veřejnosti  (dostupný na adrese https://wsb.cz/lutin/  )  a  ten byl
uveřejněn  prostřednictvím  webových  stránek  obce  a  obecního  facebooku.  Nezaznamenali  jsme  žádnou
negativní reakci.  Udělal jsem průzkum mezi starosty Mikroregionu Kosířsko a reakce na logo byly velmi
pozitivní. Oceňována byla jednoduchost a čistota nového loga.
Nabízí se rovněž využít stejného motivu pro Třebčín.

Je jasné, že každému člověku se líbí něco jiného, ale jsme přesvědčeni, že vybraný návrh má předpoklad, že
bude důstojně prezentovat naši obec. Šlo by i o závazek o stávající zeleň se starat a novou vysazovat.
Příloha č. 15-16 k zápisu – jen u originálu zápisu
 

Rozprava k bodu:
J. Brhel, DiS.  – na autě bude také nový polep nebo tam bude husa?
Ing. J. Chrást – časem, to nemusí být vše okamžitě;
J. Brhel, DiS. -  spíše, jestli s tím důrazem na zeleň  na sebe nešijeme bič?
Ing. J. Chrást – šijeme, ale v pozitivním slova smyslu, budeme na věci opatrnější a budeme na to více klást
důraz;
RNDr. D. Vrbová – je tam více návrhů, vybereme jen jeden, dotaz na grafický manuál?
Ing. J. Chrást – je tam více variant, vybereme podle toho, co se bude hodit;
J. Brhel, DiS. – z těch návrhů, co tam jsou, je asi ten nejlepší;
A. Dozrál – bude to mít nějakou ochrannou známkou?
Ing. J. Chrást – zaplatili jsme si to, bude to jako naše duševní vlastnictví;
Ing. J. Burda – je dobré k tomu napsat, že použití podléhá schválení obcí;
Ing. J. Chrást – jsem přesvědčen, že v konečné verzi to bude.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí s výběrem varianty č. 1 (dle návrhu pana Zdeňka Bednárka dle přílohy
k zápisu) pro nové logo obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/7Z/2023 bylo schváleno.

12. Různé

12.1. Oslavy 790 let od první zmínky o obci

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Na posledním zasedání rady obce starosta zmínil, že
v příštím kalendářním roce oslaví Obec Lutín výročí 790 let od první zmínky. V minulosti probíhaly oslavy vždy
po 5 letech, naposledy v roce 2014. Pokud by oslavy měly být, je nutné je postupně začít plánovat už nyní.
Starosta navrhuje pobavit se na zasedání o tom, zda slavit, kdy slavit, jak slavit nebo kolik do toho investovat.
Přílohou pro ilustraci  byl  zaslán plakát,  jak slavili  700 let  v  Drahanovicích.  Náklady na oslavy přesáhly
1,5 mil. Kč. Takové oslavy bychom si nechali až na 800 let.
Starosta dává k zamyšlení: ano, oslavit, nabízí se termín 13.7.2024, kde by to šlo spojit nebo nahradit tradiční
Rockový festival. Pozvat bychom mohli jednu známější kapelu a program doplnit místními kapelami. V rámci
oslav  by  mohly  proběhnout  turnaj  mládeže v  kopané,  fotbalová exhibice,  ocenění  zasloužilých občanů a
zastupitelů obce. Rozpočet oslav by mohl být do 300.000 Kč.
Na zasedání a v období po něm mohou zastupitelé starostovi zasílat návrhy do programu oslav, pokud bude
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zastupitelstvo s konáním souhlasit.
Příloha č. 17 k zápisu – jen u originálu zápisu.
 

Rozprava k bodu:            
Mgr. L. Soušková – škola má výročí 30 let, ale tím, že je to o prázdninách, nevím, co se tam dá vymyslet;
Ing. J.  Chrást – termín by bylo vhodnější tedy přesunout do června, zkusím zjistit  ceny některých kapel,
oslovíme sponzory.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín souhlasí s uspořádáním oslav výročí 790 let od první zmínky o Obci Lutín v roce
2024.

 

 

 

 

 

 

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/7Z/2023 bylo schváleno.

12.2. Cyklostezka Třebčín - Kaple a dále na Prostějov

Starosta  obce  Ing.  J.  Chrást  informoval,  že  od  místostarosty  Čelechovic  jsme  obdrželi  zpracovaný
návrh možných tras cyklostezky z Třebčína do Kaple a dále směrem na Prostějov. Podklady s rozpracovanými 2
variantami byly postoupeny ing. Smítalovi - cyklokoordinátorovi Ol. kraje, který by měl doporučit vhodnější
variantu. Technicky snazší se jeví cesta komunikací "Široká", kde můžeme narazit na problém s ochranou
přírody, vzhledem k "obsazenosti" remízků hojností zvěře. 
Informace dále doplnil Ing. J. Burda. Třebčín do r. 1959  patřil do okr. Prostějov. Pro cyklostezku může být
využívána cesta „Široká“ směrem na Kapli, z Kaple by se dalo dále sjet polem dolů do Smržic. Výhodou je, že
se obchází katastr Slatinek, který zasahuje do katastru Třebčína a Čelechovic. Nabízí se potenciální napojení
Olšan.  Na podzim proběhne další  schůzka,  podklady jsem zaslal  do  Smržic  a  Olšan.  Zatím nereagovali.
Místostarosta z Kaple si představuje, že by to bylo upravené, nejraději asfaltové. Předkládáme to jako návrh
k zamyšlení.
Příloha č.  18 k zápisu – jen u originálu

Rozprava k bodu:
J. Brhel, DiS. – to je cyklostezka Čelechovice – Třebčín?
Ing. J. Burda – pro nás je to cyklostezka Třebčín – Smržice a směr Prostějov s připojením Kaple, Smržice
reagovat nebudou, spíše Třebčín – Kaple s odbočkou na Smržice;
A. Dozrál – Slatinky jsi nezkoušel do toho zainteresovat?
Ing. J. Burda -  více se mi líbí varianta cestou „Široká“, je to zalesněné, vybíhají odtud zvířata, Slatinky jsou
úplně bokem, je pro ně lepší dostat se na Kapli a potom dále;
Ing. R. Navrátil – sami to iniciovat – pokud to Smržice nechtějí podporovat;
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Ing. J. Burda – postavili bychom to jako cyklostezku směr Kaple a dále by to pokračovalo po silnici, z Kaple
vede naučná stezka do Smržic;  místostarosta Smržic uvedl,  že se budou snažit  o cyklostezku Smržice –
Čelechovice – Kostelec;
Ing. J. Chrást – závěr je takový, že bude svolána cyklokoordinátorem schůzka a budou zvažovány možné reálné
varianty.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí informace o vývoji situace kolem plánu realizace cyklostezky
z Třebčína do Kaple a dále na Prostějov.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/7Z/2023 bylo schváleno.

13. Diskuze a závěr

J.  Vymazal,  host  –  připomínka,  spíše  prosba,  aby  Lutín  měl  stejně  jako  několik  okolních  obcí  vyhlášku
na bezmotorovou neděli, tj. zákaz používání motorových sekaček, pil a jiných hlučných motorových pracovních
nástrojů;
Ing. J. Chrást – zjistíme praktické zkušenosti okolních starostů, kde tuto vyhlášku mají;
Ing. M. Brhel – navrhuje řešit opakující se problémy tohoto typu nejdříve osobním jednáním;
Ing. J. Burda – dal bych přednost osobnímu jednání před vyhláškou, pokud bude vyhláška, neznamená to, že ji
ten člověk bude respektovat;
Ing. J. Chrást – informoval o výsledku ohňostroje na Rybníčku – byl poničen lak osobního automobilu pana ***,
pro příští roky zvážíme buď nekonat nebo připlatit, aby to dělal někdo, kdo si za to ponese zodpovědnost.

 

Starosta Ing. Jakub Chrást   ............................................................
 
Ověřovatelé: Gabriela Bábková   ............................................................
 

Ing. Radek Navrátil   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


